

# 防疫安全管理中心 通知

受文者：全校教職員工生

發文日期：中華民國 110 年 9 月 24 日

發文字號：逢(學)字第 1100924001 號

聯絡人及電話：衛生保健組 張光華(分機 2548)、朱郁婷(分機 2540)

主旨：本校提供 COVID-19 快篩試劑，符合需求之教職員工生可預約領用，請查照。

說明：

一、為提供安全就學環境，本校提供衛福部核可之福爾家用快篩試劑(TD-4531H)，供有需求之教職員工生領用並自行篩檢。

二、快篩試劑領用對象：

(一) 與確診者足跡重疊或收到疫情指揮中心簡訊者。

(二) 在校/宿舍期間，疑似感冒症狀、身體稍有不適者(身體有明顯症狀者，請直接就醫，不予提供快篩試劑)。

三、快篩試劑執行方式：

(一) 領用規則：須先完成系統預約(預約網址 <https://reurl.cc/ARRp7j>)，依預約時間地點領取試劑後，至校內快篩地點自行篩檢，不得攜帶離開，且應於現場等候篩檢結果(約 15 分鐘)，得知結果後將試劑拍照，現場掃描 QR CODE 回傳系統，始完成篩檢。

(二) 領取時間：110 年 9 月 27 日至 111 年 1 月 14 日，周一~周五 9:00~16:30 (不含國定例假日)。下午 1:00~1:30 時段為午間清潔消毒時間，不提供服務。

(三) 領取及篩檢地點：衛生保健組辦公室(育 114 室)外側，或福星宿舍校區 E 棟宿舍右側，請依個人方便選擇一地點。

(四) 每時段 30 分鐘，僅提供一人篩檢，請依現場說明執行快篩，待前一人採檢完畢並完成清消後，下一位方得進入。

(五) 篩檢完成並將結果上傳系統後，若結果為陰性即可離開；**若快篩結果為陽性，請現場等候並通知衛保組**，依衛福部【民眾使用 COVID-19 家用快篩試劑指引】**由衛保組協助就醫及護理師持續追蹤。**

四、快篩結果僅供短期個人身體狀況參考，若有不適，應立即就醫進一步檢查，以確保自身及他人健康。



快篩試劑預約 QR CODE

## Epidemic Prevention and Safety Management Center Notice

Recipient: All university units

Date: September 11, 2021

Notice Number: SA No. 100911001

Contact persons and phone numbers: Chang Kuang-Hua (ext.2548), Yu-Ting Chu (ext.2540)

Subject: Faculty, staff and students in need can make an appointment to collect a COVID-19 rapid test kit provided by The University

### Descriptions:

1. In order to provide a safe campus environment, the University provides the Ministry of Health and Welfare approved FORA COVID-19 antigen self-test kits (TD-4531H) for faculty, staff and students in need to undergo self-tests.
2. Eligibility
  - (1) Those who have overlapped with the confirmed person's footprint or received a text message from the Central Epidemic Command Center.
  - (2) Those who have suspected flu symptoms and slight physical discomfort at University or dormitory. (Persons with obvious symptoms should seek medical attention directly and rapid test kits will not be provided).
3. Rapid test implementation remarks:
  - (1) Collection rule: You must first complete the system appointment (appointment URL <https://reurl.cc/ARRp7i> ). Collect the rapid test kit at the appointment time and then go to the University's designated screening location to undergo a self-test. You cannot take it away and should wait for the test result at the screening location (about 15 minutes). Take a photo of the test result and scan the QR CODE on-site to complete the screening.
  - (2) Collection time: September 27, 2021, to January 14, 2022, Monday to Friday 9:00 to 16:30 (excluding national holidays). The cleaning and disinfection are carried out from 1:00 to 1:30 pm and no service is provided.
  - (3) Collection and screening location: Outside the office of the Health Center (Recreation Bldg. Room 114) or the right side of the dormitory Building E of the

Fusing Dormitory. Please choose a location according to your own convenience.

- (4) Only one person is allowed to take the rapid test at a time (approximately 30 minutes). Please perform the test according to the on-site instructions. The next person can enter after the previous person has completed the test and disinfection has been completed.
  - (5) After the rapid test is completed and the result is uploaded to the system, if the result is negative, you can leave. If the rapid test result is positive, please wait on the spot and notify the Health Center. In accordance with the Ministry of Health and Welfare [Guidelines for the use of COVID-19 home rapid test kits], the Health Center will assist in medical treatment and nurses will keep tracking.
4. The rapid test result is a reference for short-term personal physical conditions. If you feel unwell, you should seek medical attention immediately for further examination.



QR CODE for making an appointment to collect a COVID-19 rapid test kit